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摘要 我国适度普惠型社会福利制度是指从步入小康社会到21世纪中叶达到中等发达国家水平这一阶段所要实现的一种福利化进程。

其中，“普惠”是要建立一种全体国民均能享受的福利模式，“适度”是指我国社会福利的建设具有阶段性。根据我国人口结构和总

量变动情况、经济社会发展战略和经济发展水平，可以推论：我国适度普惠型社会福利制度进程以2020年、2030年和2050年为时

间节点，经过三个阶段的发展，最终将建设成为与经济发展水平、国民观念、社会民主、物质技术条件相一致的社会福利制度。
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Abstract： This paper analyzes the definition of a moderate universal favored social welfare system, and 

suggests that it is a social welfare process which can be realized in the stage from a well off society to the mid 

21st century society. The universal here means to establish a welfare system that all citizens can enjoy and 

moderate refers to the construction of China's social welfare which can be divided into several stages. It shows 

that according to China's total population and changes in economic and social development and estimation of the 

level of economic development, the process can be divided into three stages by 2020, 2030 and 2050 as time 

nodes, and ultimately a moderate universal social welfare system is built up. This is in consistency with the level 

of economic development, national pride, social democracy, material and technical conditions.  
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